
Voorwoord loco-burgemeester

Eindhoven is een jonge dynamische stad met een moderne uitstraling, 

maar met een warm Brabants hart. Zo laat Eindhoven zich het best om-

schrijven. In hoog tempo groeide Eindhoven en Zuid-Oost-Brabant uit 

van een hoofdzakelijk agrarische streek tot een sterk industriële regio. 

Eindhoven heeft een stevige positie opgebouwd als koploper in techno-

logie, research en ook design. Een ontwikkeling die hand en hand ging 

met een snelle economische groei. Nationaal is onze stad nu al enige 

tijd officieel erkend als ‘Brainport’ van Nederland. Dit moet niet alleen 

te merken zijn voor mensen die met toptechnologie te maken hebben, 

maar Brainport komt ook tot uitdrukking in betere voorzieningen en 

meer evenementen in de stad, die Eindhoven voor iedereen nóg aange-

namer maakt om te wonen en werken. 

Die recente geschiedenis weerspiegelt zich in het uiterlijk van de stad. 

Gebouwen en fabriekshallen uit de jaren twintig en dertig en eigentijdse 

kantoortorens voor bedrijven in high tech en zakelijke dienstverlening 

wisselen elkaar af. 

Maar de Lichtstad, een knipoog naar de gloeilampenfabriek Philips die 

zo bepalend is (geweest) voor de ontwikkeling van Eindhoven, ademt 

niet uitsluitend de sfeer van nuchterheid. Winkels in alle soorten en ma-

ten zoals in de overdekte Heuvel Galerie (met ruim honderd winkels) en 

de talloze cafés en restaurants geven het centrum de gezellige en leven-

dige sfeer die hoort bij een grote stad. En dan zijn de evenementen als 

de jaarlijkse Lichtjesroute, vele muziekfestivals en andere evenementen 

voor jong en oud die de stad nog gezelliger maken. De goede sociale en 

culturele voorzieningen, de ruime opzet, het vele groen en het typisch 

Brabantse landschap in de directe omgeving maken Eindhoven tot een 

stad waar het plezierig wonen, werken en leven is. Hopelijk geeft dit 

boek ‘Daarom Eindhoven’ hier een goed beeld van. Veel leesplezier.

Mariet Mittendorff

Loco-Burgemeester van Eindhoven


